

Medi-Cal ມີການຄຸ້ມຄອງທາງທັນຕະກຳ



ໃນຖານະເປັນສະມາຊິກ Medi-Cal, ຜົນປະໂຫຍດຂອງທ່ານ ແລະ ຜົນປະໂຫຍດຂອງລູກທ່ານລວມມີການຄຸ້ມຄອງທາງທັນຕະກຳ. ເບິ່ງຕາຕະລາງຢູ່ລຸ່ມນີ້ສຳລັບພາບລວມກ່ຽວກັບການເບິ່ງແຍງດູແລແຂ້ວທີ່ໄດ້ຮັບການຄຸ້ມຄອງໂດຍ Medi-Cal.

ການບໍລິການ	ເດັກອ່ອນ	ເດັກນ້ອຍ	ໄວລຸ່ມ	ການຖືພາ	ຜູ້ໃຫ່ຍ	ຜູ້ສູງອາຍຸ
ກວດ*	✓	✓	✓	✓	✓	✓
ສ່ອງໄຟຟ້າ	✓	✓	✓	✓	✓	✓
ທຳຄວາມສະອາດແຂ້ວ	✓	✓	✓	✓	✓	✓
ເຄືອບສານຝລຸ່ອ່ຮາຍ	✓	✓	✓	✓	✓	✓
ອັດຮູແຂ້ວ	✓	✓	✓	✓	✓	✓
ຖອນແຂ້ວ	✓	✓	✓	✓	✓	✓
ບໍລິການສຸກເສີນ	✓	✓	✓	✓	✓	✓
ການທຳມືນ	✓	✓	✓	✓	✓	✓
ອັດຮູຮ່ອງແຂ້ວກິກ**		✓	✓			
ຄອງຮາກແຂ້ວ		✓	✓	✓	✓	✓
ການດັດແຂ້ວ (ວົງດັດແຂ້ວ)***			✓			
ການໃສ່ຄອບແຂ້ວ****			✓	✓	✓	✓
ການໃສ່ແຂ້ວປອມບາງສ່ວນ ແລະ ທັງໝົດ			✓	✓	✓	✓
ການບັບແຂ້ວປອມໃໝ່			✓	✓	✓	✓
ການຂຸດຫິນປຸ້ນ ແລະ ຮາກແຂ້ວ			✓	✓	✓	✓

*ການກວດສຸຂະພາບແຂ້ວທີ່ບໍ່ເສຍຄ່າ ຫຼື ລາຄາຖືກທຸກໆຫົກເດືອນສຳລັບສະມາຊິກອາຍຸຕໍ່າກວ່າ 21 ປີ, ທຸກ 12 ເດືອນສຳລັບສະມາຊິກອາຍຸເກີນ 21 ປີ.

**ການອັດຮູຮ່ອງແຂ້ວກິກຖາວອນແມ່ນໄດ້ຮັບການຄຸ້ມຄອງໃຫ້ສຳລັບເດັກ ແລະ ໄວລຸ່ມຈົນຮອດອາຍຸ 21 ປີ.

***ສຳລັບຜູ້ທີ່ມີຕົວອາຍຸໄດ້ຮັບ.

****ການຄອບແຂ້ວກິກ ຫຼື ແຂ້ວກິກນ້ອຍ (ແຂ້ວຫຼັງ) ອາດຈະໄດ້ຮັບການຄຸ້ມຄອງໃນບາງກໍລະນີ.

ເດັກອ່ອນ

ການໄປພົບທັນຕະແພດເພື່ອກວດແຂ້ວຄັ້ງທຳອິດຂອງລູກທ່ານຄວນເຮັດພາຍຫຼັງແຂ້ວເຫລິ້ນທຳອິດຂອງພວກເຂົາອອກມາ, ແຕ່ບໍ່ຊ້າໄປກວ່າວັນຄົບຮອບວັນເກີດປີທຳອິດຂອງພວກເຂົາ. ແຂ້ວຂອງເດັກມີຄວາມສຳຄັນຕໍ່ສຸຂະພາບ ແລະ ການເຕີບໃຫຍ່ຂອງລູກຂອງທ່ານ. ພວກມັນຊ່ວຍລາວຫຍ້າ, ເວົ້າ ແລະ ຍິ້ມ.

ເດັກນ້ອຍ

ແຂ້ວນ້ຳນົມຂອງເດັກເລີ່ມຫຼິ້ນເມື່ອຕອນຊ່ວງອາຍຸຫ້າປີ ຫຼື ໄວກ່ອນນັ້ນ. ນີ້ແມ່ນເວລາທີ່ແຂ້ວຖາວອນຂອງພວກເຂົາເລີ່ມປົ່ງອອກ. ຖາມທັນຕະແພດສຳລັບການອັດຮູຮ່ອງແຂ້ວກິກເພື່ອປົກປ້ອງແຂ້ວກິກບໍ່ໃຫ້ແມງເປັນຮູ.

ໄວລຸ່ມ

ການກິນອາຫານ ແລະ ດື່ມເຄື່ອງດື່ມທີ່ມີນ້ຳຕານ, ເປັນສິ່ງທີ່ໄວລຸ່ມເຮັດຕະຫລອດ, ເຮັດໃຫ້ພວກເຂົາມີຄວາມສ່ຽບສູງຂຶ້ນສຳລັບການເກີດພະຍາດເຫຼືອກ ແລະ ການເກີດແຂ້ວຜ່ອຍ. ໄວລຸ່ມຜູ້ທີ່ກວດສຸຂະພາບແຂ້ວເປັນປະຈຳຈະຮັບປະກັນການມີສຸຂະພາບຊ່ອງປາກທີ່ແຂງແຮງເມື່ອເຕີບໂຕເປັນຜູ້ໃຫຍ່.

ການຖືພາ

ການດູແລສຸຂະພາບຊ່ອງປາກທີ່ດີຊ່ວຍປົກປ້ອງບັນຫາຕ່າງໆໃນລະຫວ່າງຖືພາ. ໃນຖານະສະມາຊິກຂອງ Medi-Cal, ທ່ານໄດ້ຮັບການຄຸ້ມຄອງໃນລະຫວ່າງການຖືພາ ແລະ 12 ເດືອນຫຼັງຈາກການເກີດລູກຂອງທ່ານ.

ຜູ້ໃຫ່ຍ

ເມື່ອອາຍຸສູງຂຶ້ນ, ການດູແລສຸຂະພາບຂອງທ່ານກໍ່ກາຍເປັນສິ່ງທີ່ສຳຄັນຫຼາຍຂຶ້ນ. ການພົບທັນຕະແພດເປັນປະຈຳຈະເຮັດໃຫ້ເຫຼືອກ ແລະ ແຂ້ວຂອງທ່ານແຂງແຮງ ແລະ ເປັນຕົວຊ່ວຍບັບບຸງສຸຂະພາບໂດຍລວມຂອງທ່ານ.

ຜູ້ສູງອາຍຸ

ຜູ້ທີ່ມີອາຍຸແກ່ຂຶ້ນມັກຈະເປັນພະຍາດເຫຼືອກ ແລະ ບັນຫາສຸຂະພາບອື່ນໆໃນຊ່ອງປາກ. ທ່ານສາມາດຫຼຸດຄວາມສ່ຽງນັ້ນໂດຍການຖືແຂ້ວສອງຄັ້ງຕໍ່ວັນ, ທຳຄວາມສະອາດແຂ້ວທຸກວັນ ດ້ວຍເສັ້ນໄໝຂັດແຂ້ວ ແລະ ພົບທັນຕະແພດເປັນປະຈຳ.

ຮຽນຮູ້ເພີ່ມເຕີມກ່ຽວກັບຜົນປະໂຫຍດທາງທັນຕະກຳ ແລະ ຊອກຫາທັນຕະແພດ Medi-Cal ຢູ່ໃນທ່ານທີ່ SmileCalifornia.org ຫຼື ໂທ **1-800-322-6384**. ດ້ວຍ Medi-Cal Dental, ການໄປພົບແພດຂອງທ່ານແມ່ນບໍ່ເສຍຄ່າ ຫຼື ລາຄາຖືກ. ກຳນົດເວລາການນັດໝາຍຂອງທ່ານໃນນີ້!

SmileCalifornia.org | 1-800-322-6384

